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Tèxtil Rase, Fàbrica de Cultura

Dades de contacte:

Carrer Llinars, 61. 08440 Cardedeu

662 07 56 04

https://www.cardedeu.cat/el-municipi/equipaments/textil-rase-fabrica-de-cultura.html

Quines mesures d’accessibilitat té?

✔ Entrada accessible.

✔ Lavabos accessibles.

✔ Places d’aparcament adaptades.

✔ Places disponibles per a cadires de rodes.

✔ Transport públic adaptat proper.

✔ Zones de descans / Espai Calma

Com s’hi arriba?

Veure en el mapa

https://www.cardedeu.cat/el-municipi/equipaments/textil-rase-fabrica-de-cultura.html
https://www.google.com/maps/place//data=!4m2!3m1!1s0x12a4c940419c5a1f:0xa7af4712f7b17042?sa=X&ved=1t:8290&ictx=111&cshid=1722935862321117
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Fotografia d’una de la sales de la Tèxtil Rase, Fàbrica de Cultura


